
 

 

 

 

Z Á P I S 
 

 

 

z 4. jednání Komise sportovní a tělovýchovy, konaného dne 1. 3. 2012 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

  

 

 

Dne 1. 3. 2012 se uskutečnilo jednání Komise sportovní a tělovýchovy zřízené Radou 

města Karlovy Vary. 

 

  

 

 
Místo jednání: zasedací místnost v 1. patře Magistrátu města Karlovy Vary, Moskevská 21 

 

Doba jednání: jednání bylo zahájeno v 13:00 hodin a skončeno v 14:30 hodin 

 

Přítomni:             p. Roman Maleček, Ing. Josef Janů, p. Jan Keprta, Ing. Václav Sebera, pí Jitka 

Peřina, Ing. Libor Šembera, Mgr. Jiří Frühauf, Ing. Vojtěch Seidl,  

 

Omluveni:              Ing. Jaroslav Fiala CSc., 

 

Neomluveni:  / 

 

Hosté:   Ing. Bc. František Škaryd, vedoucí odboru kultury, školství a tělovýchovy  

 

  

 

 

Program jednání: 

 

1. Schválení programu 

2. Schválení zápisu č. 2 a č. 3 

3. Sportovec roku 2011 

4. Mimořádné žádosti na rok 2012 

5. Různé 

 

Jednání zahájil předseda komise pan Roman Maleček.  

 

1. Schválení programu 

 

Navržený program byl schválen.  
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2. Schválení zápisu č. 2 a č. 3  z předchozích jednání 

 

Zápisy z předchozích jednání byly schváleny. 

 

3. Sportovec roku 2011 

 

Paní Jitka Peřina informovala členy komise o průběhu příprav na Vyhlášení sportovce roku 2011. 

V den vyhlášení sportovce je potřeba odvozit veškeré dary do hotelu Richmond. Auto k odvozu nabídl 

p. Jan Keprta a p. Roman Maleček. Sraz pro odvoz věcí bude 8.3.2012 v 8:00 hodin u Sportovní unie 

Karlovarska. 

Předávat ceny oceněným sportovcům budou za komisi STv – p. Roman Maleček, Ing. Václav Sebera,  

Ing. Libor Šembera, Ing. Vojtěch Seidl, Ing. Josef Janů. 

 

 

4. Mimořádné žádosti na rok 2012 
Komise se zabývala mimořádnými žádostmi o dotace na rok 2012.  

 

 MAX 1 marketing s.r.o.  

-  RM na svém jednání dne 21.2.2012 rozpustila rezervu  komise STv a 

vzhledem k tomu, nelze žádosti v současné době vyhovět 

- žádostí se komise STv bude opět zabývat v případě, že RM navýší rezervu 

komise STv 

- tajemnice komise vyzve MAX 1 marketing s.r.o. aby byla žádost doplněna 

o výši požadované dotace 

 

pro:       p. Roman Maleček, Ing. Josef Janů, p. Jan Keprta, Ing. Václav Sebera, pí Jitka Peřina, Ing.            

Libor Šembera, Mgr. Jiří Frühauf, Ing. Vojtěch Seidl, 

proti: nikdo  

zdržel se:  nikdo 

 

Usnesení bylo přijato. 
 

  

 SK Liapor Karlovy Vary – Doubí  

- RM na svém jednání dne 21.2.2012 rozpustila rezervu  komise STv a 

vzhledem k tomu, nelze žádosti v současné době vyhovět 

- v případě navýšení  rezervy komise STv bude žádosti vyhověno ve výši 

Kč 25.000,- na úhradu nákladů spojených s pořadatelstvím turnaje v 

Tachově 

 

pro:       p. Roman Maleček, Ing. Josef Janů, p. Jan Keprta, Ing. Václav Sebera, pí Jitka Peřina, Ing.            

Libor Šembera, Mgr. Jiří Frühauf, Ing. Vojtěch Seidl, 

proti: nikdo  

zdržel se:  nikdo 

  

Usnesení bylo přijato. 
 

 

 Klub stolního tenisu Karlovy Vary  

- RM na svém jednání dne 21.2.2012 rozpustila rezervu  komise STv a 

vzhledem k tomu, nelze žádosti v současné době vyhovět 

-  v případě navýšení  rezervy komise STv bude žádosti vyhověno ve výši 

Kč 15.000,- na úhradu provozních nákladů  
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pro:       p. Roman Maleček, Ing. Josef Janů, p. Jan Keprta, pí Jitka Peřina, Ing.  Libor Šembera,  

                 Mgr. Jiří Frühauf,  

proti:  Ing. Václav Sebera,  Ing. Vojtěch Seidl, 

zdržel se:  nikdo  

 

Usnesení bylo přijato 

 

 HigBic s.r.o.  

-  RM na svém jednání dne 21.2.2012 rozpustila rezervu  komise STv a 

vzhledem k tomu, nelze žádosti v současné době vyhovět 

- komise STv doporučuje radě města financovat tuto žádost z význačných 

akcí 

 

pro:       p. Roman Maleček, Ing. Josef Janů, p. Jan Keprta, Ing. Václav Sebera, pí Jitka Peřina, Ing.            

Libor Šembera, Mgr. Jiří Frühauf, Ing. Vojtěch Seidl, 

proti: nikdo  

zdržel se:  nikdo 

 

Usnesení bylo přijato 

 

 

 1. FC Karlovy Vary a.s.- ženská liga 

- rezerva komise STv byla RM rozpuštěna na jednání dne   21.2.2012 

vzhledem k tomu, žádosti nelze v současné době vyhovět 

-  v případě navýšení  rezervy komise STv  se bude komise touto žádostí 

zabývat 

 

pro:       p. Roman Maleček, Ing. Josef Janů, p. Jan Keprta, Ing. Václav Sebera, pí Jitka Peřina, Ing.            

Libor Šembera, Mgr. Jiří Frühauf, Ing. Vojtěch Seidl, 

proti: nikdo  

zdržel se:  nikdo 

 

Usnesení bylo přijato 

 

Komise se zabývala žádostmi, které převedla komise kulturní k posouzení komisy STv. 

 

 Junák – svaz skautů a skautek ČR 

- nejedná se o sportovní akci, žádost bude vrácena zpět komisi kultury 

k projednání a vyřízení 

 

 KST BEST 

- rezerva komise STv byla radou města na jednání dne 21.2.2012 

rozpuštěna a  nejedná se o sportovní akci, vzhledem k tomu bude žádost 

vrácena zpět k projednání a vyřízení komisi kultury s tím, že RM na 

základě doporučení komise STv schválila KST BEST neinvestiční 

příspěvek ve výši Kč 15.000,- na úhradu provozních nákladů  

 

pro:       p. Roman Maleček, Ing. Josef Janů, p. Jan Keprta, Ing. Václav Sebera, pí Jitka Peřina,  

                Ing. Libor Šembera, Mgr. Jiří Frühauf, Ing. Vojtěch Seidl, 

proti: nikdo  

zdržel se:  nikdo 

 

Usnesení bylo přijato 

 



- 4 - 

 

 

5. Různé  

 Ing. Bc. František Škaryd informoval členy komise STv o průběhu schvalovaní dotací na 

jednání RM dne 21.2.2012. Oproti doporučení komise STv rozhodla RM, že dotace bude 

navýšena u těchto subjektů:  

 HOCKEY CLUB o Kč 225.000,- tj. celková výše dotace činí Kč 500.000,-  

 SK Buldoci o Kč 22.000,- tj. celková výše dotace činí Kč 567.000,- 

K financování navýšení byla použita rezerva komise STv. V rezervě komise STv zůstalo Kč 35.000,-. 

Komise STv vzala informaci o rozpuštění rezervy na vědomí. 

 

Komise STv  žádá radu města o doplnění rezervy komise STv v minimální výši Kč 300.000,- 

k financování mimořádných žádostí na rok 2012. 

 

pro:       p. Roman Maleček, Ing. Josef Janů, p. Jan Keprta, Ing. Václav Sebera, pí Jitka Peřina,  

                Ing. Libor Šembera, Mgr. Jiří Frühauf, Ing. Vojtěch Seidl, 

proti: nikdo  

zdržel se:  nikdo 

 

Usnesení bylo přijato 
 

 

 p. Roman Maleček informoval členy komise STv o nově vzniklé koalici a o možnosti změn ve 

složení jednotlivých komisích RM 

 členové komise STv se dohodli, že na příštím jednání se budou zabývat stanovením návštěv a 

kontrol jednotlivých tělovýchovných jednot 

 pí. Jitka Peřina informovala členy komise o chystaných závodech na Jahodovce, jedná se o 

Český pohár dospělých a závody proběhnou ve dnech 2. – 4. března 2012 

 

 

Další jednání komise se uskuteční dne 29. 3. 2011  od 13:00 hod. v zasedací místnosti v 5. patře 

Magistrátu města Karlovy Vary 

 

 

Dne 8. 3. 2012 

Zapsala: Gabriela Hazuchová – tajemnice komise                        

                                                                               _______________ 
               

                        

 

 

 

                    _______________ 
                                                      Roman Maleček 

                                                                                                                     předseda komise 

 

 

              


